

客家文化學院博士班

108 學年度

最低修業年限	四年
應修學分數	24 學分
應修(應選)課程及符合畢業資格之修課相關規定	<p>1. 博士生須修畢 24 學分，含必修課程 9 學分與選修課程 15 學分。選修課程應含研究方法課程二選一(3 學分)、客家研究課程二選一(3 學分)，其他選修課程 9 學分。</p> <p>2. 本班以外課程可計入選修課程學分；但不得超過 9 學分，並須事前提出書面申請，經導師(指導教授)及班主任同意，方得修習。</p> <p>3. 出國交換期間選修之國外學校課程，其學分之認定與抵免另行規定。</p>
備註	論文寫作課程為必修，但不計入畢業學分。

Course Requirements for Doctorate Program, College of Hakka Studies

Academic Year 2019

Minimum years of study	Four years
Credit requirement	24 credits
Prerequisite and elective courses requirements for the eligibility of graduation	<p>1. Doctorate program students are required to complete 24 credits, including 9 credits of prerequisites and 15 credits of elective courses. The optional courses should include one of two research method courses (3 credits), one of two Hakka studies courses (3 credits), and other elective courses (9 credits).</p> <p>2. Courses offered outside of this class may be included as credits for elective courses but must not exceed nine credits in total. A written application should be filed in advance to obtain the consent of the instructor (advisor) and the class teacher before courses are allowed to be taken up.</p> <p>3. The transfer of credits of courses taken during the period of overseas exchange is subject to relevant regulations.</p>
Note	The thesis-writing course is prerequisite but no credit will be conferred.